
淡江大學學校財團法人淡江大學招生委員會  公告
Tamkang University Student Recruitment Committee
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 中華民國114年6月27日
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　  June 27,2025
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　校教字第1140100063號
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　Document number:1140100063      

主旨：公告本校１１４學年度外國學生轉學生申請入學秋季班錄取名單及登記入學事宜。
Subject: Admission List and Registration Information for the Admissions of International Transfer 
Students for the Fall Semester of 2025-2026 Academic Year

依據：依據本校外國學生轉學生申請入學秋季班招生簡章規定辦理。
Regulation:The admission announcement is subject to the regulations of Admissions Handbook 2025-
2026 for International Transfer  Students.

公告事項：Announcement
　一、本校１１４學年度外國學生轉學生申請入學秋季班錄取名單業經評定，計錄取９名，
　　　茲分別公布名單如后：

　　　
　　　學士班 ９ 名。

　　　The Admission list for International Transfer Students, Fall Semester of Academic Year 2025-
2026, is as follows:

Bachelor program students:９ persons approved.

學士班 Bachelor Program共９名
  
　　１、　資訊傳播學系學士班轉二年級 1 名
　　　　　BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF INFORMATION AND 
　　　　　COMMUNICATION TRANSFER TO SOPHOMORE YEAR

　　　　　Shuto Ishigaki
　　　　　
  
　　２、　資訊工程學系全英語學士班轉二年級 6 名
　　　　　BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF COMPUTER SCIENCE AND
　　　　　INFORMATION ENGINEERING (ENGLISH-TAUGHT PROGRAM) TRANSFER
　　　　　TO SOPHOMORE YEAR

　　　　　Miguel Angel Wells Viasus
　　　　　Wayne Elihue Tillett
　　　　　Leeanne Lyvonne Palma
　　　　　BALBUENA BOGADO TOMAS DAVID
　　　　　Lordwish Sylvaince
　　　　　Sincere Saelle
　　　　　
  
　　３、　企業管理學系學士班轉二年級 1 名
　　　　　BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF BUSINESS ADMINISTRATION
　　　　　TRANSFER TO SOPHOMORE YEAR

　　　　　TOKASHIKI HINA
　　　　　
  
　　４、　英文學系全英語學士班轉二年級 1 名



　　　　　BACHELOR'S PROGRAM, DEPARTMENT OF ENGLISH (ENGLISH-TAUGHT
　　　　　PROGRAM) TRANSFER TO SOPHOMORE YEAR

　　　　　Iunipa Tafue Laupepa
　　　　　

　二、請於8月1日起於淡江大學新生學歷證件上傳系統(http://sinfo.ais.tku.edu.tw/DocUpload)
      上傳以下學歷證件正本彩色電子檔:　　　
　　　
　　　Please log in Tamkang University Academic Certificates s Upload System for New Students    
        (http://sinfo.ais.tku.edu.tw/DocUpload) 
　　　and follow the instructions to upload the following documents (color scan of the original) 
      for admission eligibility from August 1, 2025:　 

　
　　(一)國內大學開立之修業證明書正本。
　　(二)歷年成績單正本，申請轉 2 年級者，須有至少 2 個學期以上成績；
        　申請轉 3 年級者，須有至少 4 個學期以上成績，休學該學期不得列入計算。　　
　　(三)護照正本。
　　(四)3個月內2吋正面脫帽半身照片。
　　Please submit the following documents when registering:
　　1.Original Academic Enrollment Certificate issued by a University in Taiwan.
　　2.Official original transcript: For sophomore transfer, at least two semesters of grades are 
      　required. For junior transfer, at least four semesters of grades are required. 
      　The semester of suspension is excluded from the calculation.
　　3.Passport.
　　4.Passport-size bust photos within recent 3 months.

  三、錄取生需於線上系統填具切結及同意查證書（註明社會安全號碼或學號）
　　　以供查證（驗）。繳交之各項證件如經查驗不實，
　　　或不符教育相關法令規定，取消入學資格。
      Also, students shall sign "The Certificate Agreement" and "Letter of Authorization" on the system 
      for providing us relative information to verify the documents submitted. 
      If any document submitted is found to be false, the enrollment qualification will be cancelled. 
　
 四、以上錄取生均於7月9日以限時信函通知，榜單公告於本校網頁
　　　http://english.tku.edu.tw/。未接獲通知者，請向本校淡水校園教務處招生策略中心
　　　查詢（電話：26215656轉2015分機）、若有註冊相關問題，
　　　請洽詢註冊課務發展中心
　　　(電話：02-26215656#2203、2210、2366~2368、2732、2907)。
　　　Admission results will be mailed to applicants on July 9 and posted on the website
　　　(http://english.tku.edu.tw/). Those who do not receive the letters please contact the Center
　　　for Admission Strategies via the phone number: +886-2-26215656 ext.2015.
      　if you have any queries, please contact Center for Registration-Curriculum Development 
　　　by email:athx@oa.tku.edu.tw

 五、新生入學資訊Enrollment information：https://english.tku.edu.tw/StudyinTKU.asp  
 
 六、學雜費收退費標準Tuition and Fees:：https://reurl.cc/9794qV  ; https://reurl.cc/0953lM  
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